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استاندار آذربایجان شرقی:

به جد پیگیر تجدید نظر بخشنامه قطع برق کارخانجات هستم/ ادبیات مشترکی بین
مدیریت ارشد استان با پارلمان بخش خصوصی و نمایندگان استان شکل گرفته است

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه به جد بخشنامه قطع برق کارخانجات را پیگیری می کنیم، گفت: خوشبختانه

ادبیات مشترکی بین مدیریت ارشد استان با پارلمان بخش خصوصی و نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی برای

تحقق برنامه های توسعه ای شکل گرفته است.

بهرام سرمست امروز پنج شنبه در جلسه شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی استان با حضور معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور، خطاب به وی اظهار

کرد: درخواست افزایش ظرفیت ورزشگاه یادگار امام تبریز به ۱۰۰ هزار نفر را داریم؛ البته به الزامات فنی و ایمنی در این ارتباط معتقد هستیم و لازم است موارد ایمنی برای این

موضوع بررسی شود.

وی افزود: امیدواریم به هر نسبتی که امکان افزایش ظرفیت صندلی، تعویض و اصلاح چمن و سایر قول ها وجود داشته باشد، درخواست های هواداران برآورده شود.

وی ادامه داد: در سفر رئیس سازمان برنامه بودجه کشور، درخواست هایی برای اجرای زیرساخت های بهداشتی و درمانی مورد نیاز استان از جمله تکمیل و تجهیز بیمارستان های

یک هزار و ۵۰۰ تختخوابی، جامع سرطان، مردانی آذر و ساخت بیمارستان ۲۹ بهمن و آزادراه ها و بزرگراه های استان داشتیم و مکاتبات لازم در این زمینه نیز انجام گرفت.

سرمست با اشاره به تلاش شبانه روزی مدیریت ارشد استان برای اجرای طرح های توسعه ای تاکید کرد: خوسبختانه گفتمان و ادبیات مشترکی بین مدیریت استان با نمایندگان

مجلس و پارلمان بخش خصوصی در این زمینه شکل گرفته است.

وی ادامه داد: شرایط ناترازی برق با ناترازی مدیریت همراه شده و حق با حوزه تولید و صنعت است و من همیشه همواره اعلام کرده ام در اختلاف بین بخش خصوصی و دولتی،

طرف بخش خصوصی هستم.

وی خاطرنشان کرد: بخشنامه تعطیلی ۱۵ روزه کارخانجات به خاطر قطعی برق را پیگیری می کنیم؛ ترجیح می دهم ادارات را تعطیل کنم ولی صنایع و کارخانجات تعطیل نشوند.
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